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SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Dato:  Torsdag den 8. december 2022 kl. 17:00-19:00 

Deltagere: Berit Lundø, Margit Just, Olav Øfverlind Pedersen, Maj Agerlund Jensen, Mikael 

Mønsted, Steven Seth Domino, Troels Schmidt Thinesen, Kim Frank Petersen, 

Søren Ørgård Hansen, Pia Orloff Schmidt, Tabita Bülow Kyster og Morten Bon-

de. 

  Elevrådsrepræsentanter: Kristine Nilo Nielsen, Silje Agerlund Baand Jensen 

Afbud fra:  Troels Schmidt Thinesen, Søren Ørgård Hansen 

Referent: Tabita Bülow Kyster 

Næste møde:       30. januar 2023 
 
Skolen er vært ved en let juleanretning  

Referat: 

1. Godkendelse af referat Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet Store elevråd:  

I udskolingen vil de gerne have flere indefrikvarterer og 

deres mobiltelefoner tilbage. Der blev drøftet andre aktivi-

teter i frikvarteret. 

Derudover blev temaet ”Hvad er en god skole?” drøftet. 

 

Lille elevråd:  

Der blev drøftet nye idéer til legepladsen.  

Herudover ønskede alle, at der bliver talt om toiletregler i 

klasserne – elevrådet udarbejdede en liste med forslag til 

regler.  

Elevrådet ønsker flere møder. 

Temaet ”Hvad er en god skole?” blev drøftet. 

3. Status fra skolen -Renoveringen skrider planmæssigt frem. 

Der er kommet en ny byggeleder, som skolen nu er ved at 

oparbejde et nyt samarbejde med. 

Morten orienterede om at der fortsat er stor fokus på sik-

kerheden. Dette er blevet skærpet overfor håndværkerne.  

 

-Ledelsen har været rundt i alle klasser med en opfordring 

til, at vi i fællesskab skal passe bedre på vores skole ifht. 

oprydning, skrald osv. 

 

-Der er i øjeblikket et par klasser vi særligt arbejder med. 

Noget handler om enkeltpersoner og andet omkring klas-

sedynamikken. 

Der er igangsat indsatser omkring det. 

4. Mærkesager -Digital dannelse – hvad gør vi? 

Til næste møde skal vi overveje processen omkring det. 

Det blev aftalt at der tages udgangspunkt i Medierådets 

anbefalinger: 

https://www.medieraadet.dk/medieradet/digitaldannelse 

Der er enighed om, at der skal sættes økonomi af til pro-

cessen. 

Det nuværende princip blev rettet til og der ønskes tilba-

https://www.medieraadet.dk/medieradet/digitaldannelse
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gemelding fra personalet. 

 

5. Mobilpolitik Punktet blev drøftet under punkt 4. 

6. Forældrehenvendelser 

- Brug af køleskabe i 

klasserne 

- Lejrskoler  

- Stisystem ved skolen 

- Procedure ved for-

ældrehenvendelser 

- Der er kommet endnu en henvendelse omkring øn-

sket om lejrskoler. Bestyrelsen ønsker fortsat ikke 

at nedprioritere blandt andet AKT, ordblinde- og øv-

rige inklusionsindsatser, samt muligheden for To-

lærertimer i klasserne. Derfor fastholdes beslutnin-

gen om at Lillebæltskolen ikke tilbyder lejrskoler.  

Der er nogle muligheder, hvor der kan laves en 

kombination af skole og forældre initiativ. Dette vil 

bestyrelsen tage med til forældrerådene. 

- Der har været en henvendelse omkring stisystemet. 

Der bliver arbejdet i det i forbindelse med, at der 

skal bygges ny børnehave. 

- Proceduren omkring henvendelser blev drøftet og 

der blev lavet aftaler om at henvendelser kan sen-

des til klassens kontaktperson i bestyrelsen, for-

manden eller skolens ledelse som efterfølgende 

vurderer hvem og hvordan der skal svares på hen-

vendelsen og om henvendelsen skal tages med på 

bestyrelsesmøde. Denne procedure for at undgå at 

de samme typer henvendelse skal drøftes på gen-

tagne møder 

8. Meddelelsesbogen De første tanker omkring Meddelelsesbogen blev præsen-

teret. Det er år 1 og vi skal finde vores vej i det.  

Via linket kan man læse kravene til Meddelelsesbogen. 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/test-evaluering-og-

skoleudvikling/meddelelsesbog 

 

9. Ø-fritten Forslaget om at Ø-Fritten skal bruges som midlertidig bør-

nehave i 2 år er sendt i høring. Der afholdes ekstra skole-

bestyrelsesmøde d. 21/12, hvor der skrives høringssvar. 

10 Siden sidst: 

Ledelse 

Medarbejdere 

SFO 

Skolebestyrelse 

Intet 

11 Eventuelt -Der har været lidt personaleændringer. Vores faglige in-

klusionslærer er stoppet samt den ekstra pædagog der 

blev ansat i august. Der bliver ikke genansat pga. budget-

tet. 

-Vores barselsvikar er blevet forlænget pga. en kommende 

orlov. 

-Skolebestyrelsen er inviteret til dialogmøder med skole-

udvalget i foråret  

 

12. Punkter til kommende mø-

der 

 

-Digital dannelse 

 

 

Venlig hilsen 

Olav Øfverlind Pedersen & Morten Bonde 
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